
Til medlemmer av Skolemiljøutvalget ved Tangvall skole  

 

Protokoll fra møtet i Skolemiljøutvalget  

Møtested: Tangvall skole, personalrommet  

Dato: 08.11.22 Tid: 18.00 – 20.00  

 

Til stede:  

 

Navn          Funksjon  

Benedicte Andresen        Foreldrerepresentant  

Eliana 10B         Elevråd - leder  

Akram 9B kom på slutten av møtet     Elevråd - nestleder  

Yvonne Stene         Repr. ansatte  

Odd Rune Knudsen        Repr. ansatte  

Cathrine Aas Aanesland       Repr. andre ansatte  

Øyvind Lorentsen        Repr. andre  

Astrid Nesvold Holmen (stedfortreder for Elin Rekve Rektor)   Referent  

 

 

Forfall  

Kirsten Marie Solås Foreldrerepresentant  

Tobias 8A Elevråd – sekretær  

 

 

MØTEPROTOKOLL  

Saksnummer Innhold 

22/22  Godkjenning av referat fra forrige møte og i innkalling 

23/22 Informasjon fra rektor 

24/22 Saker fra elevråd 

25/22 Saker fra FAU 

26/22 Lokalt ordensreglement 

27/22 Skoleturer – og skolens økonomi 

Eventuelt 

 



 

 

Nr Protokoll 

22/22 Godkjenning av referat fra forrige møte og i innkalling 
Ingen kommentarer til referatet. Kommentar til innkalling: En av 
representantene fra elevrådet fikk innkallingen litt seint (1 dag før) 

23/22 Informasjon fra rektor 
Innspill til sambruksavtalen fra FAU: Hva med bruk lørdag + søndag Søgne 
turn? De står ikke nevnt blant dem som skal ha tilgang.  
Fysiske anlegg/skolemiljø: Mange ser fram til å flytte inn i ny skole rett over 
nyttår.  
Psykososialt miljø: Mange elever ser ut til å trives. Elevrådet spiller også inn at 
det er bra selv om bygget er slitent. Tilbakemeldinger fra utviklingssamtaler er 
også jevnt over gode. Observasjoner i friminuttene viser også mange rolige 
elever. Elevundersøkelsen kommer før jul, der får vi konkrete tall på 
skolemiljø og psykososialt miljø.  
 
Åpne saker – skolefrokost – FAU har godkjent forslaget om å åpne for at 
foresatte kan betale inn 100 kroner pr.mnd anonymt og helt frivillig. Forsøket 
med skolefrokost ble veldig godt mottatt av FAU.  

24/22 Saker fra elevråd: Ingen saker. I følge elevrepresentant har det ikke vært 
elevrådsmøte siden sist.  

25/22 Saker fra FAU: Ingen saker.  

26/22 Lokalt ordensreglement: SU godkjenner at punktet «Vi gir hverandre 
arbeidsro» flyttes fra orden til atferd.  

27/22 Skoleturer – og skolens økonomi: Benedicte informerte SU om at saken hadde 
vært opp i FAU. Forståelse for skolens situasjon fra FAU sin side. Ønske om 
forutsigbarhet. Elin skal se på hvor stor sum skolen kan bidra med. Elin går i 
dialog med 2009-kullet.  

28/22 Brukerundersøkelser – resultat/oppfølging – nasjonale prøver – Udir har ikke 
ferdigstilt resultatene, dette punktet må derfor flyttes over til neste møte. 
Spørsmål om skolen ser noen sammenheng mellom leksefri skole og 
resultater på nasjonale prøver. Dette spørsmålet vil skolen ta med seg inn i 
refleksjonene framover.  

Eventuelt:  Høringsuttalelsene som ble sendt inn fra SU og elevrådet ble vist.  
SU-SM støtter at elevene får to hjemmeskoledager, 12.desember og 2.januar.  

 

Nytt møte: 24.01.23 


